
.. 1....
dr. Staudt Gábor

országgyűlési képviselő

Országgyűlés Hivatala

trornányszárrr. .x... / <f -!.S
Érkezett: 2018 Júl 1 3.

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr! 

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Belügyminisztériumot vezető miniszterhez

,,Melyik fegyveres testület dolgozói kísérték, illetőleg védték a jobbikos plakátokat
megrongáló Fideszhez köthető aktivistákat?"

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ elektronikusan várom!

Tisztelt Miniszter Úr!

Sajnálatos módon Önök a kampány során legalizálták a politikai plakátok
megrongálását, sőt mi több, politikusaik is részt vettek a jobbikos plakátok szervezett
tönkretételében, illetve bíztatták aktivistáikat a vandalizmusra. Elég csak Surmann Antal
Nyékládháza fideszes alpolgármesterére, vagy Csonka Lászlóra, Kósa Lajos akkori titkárára,
XV. kerületi önkormányzati képviselőre gondolni.

De nem csak a rongálásra volt gondjuk, hanem minden jel szerint a pusztító
tevékenységet folytató aktivistáik fegyveres védelmét is biztosították. Április 5-e éjjelén,
Újbudán,, a Nedecvár utcában, figyelőszolgálatot teljesítő aktivistáink plakátjaink rongálásra
lettek figyelmesek. Amikor odamentek a rongálókhoz, azonnal egy szürke Mercedes állt meg
mellettük, és az autóbólkét fegyveres ugrott elő, majd töltött pisztolyt fogtak a jobbikosokra,
falhoz állítva őket. A két fegyveres semmiféle jelzést nem viselt, nem voltak hajlandóak
igazolni magukat, és az sem derült ki, hogy hogyan kerültek oda pillanatok alatt. A rendőrség
kiérkezése után a két ismeretlen személy elbeszélgetett a rendfenntartókkal, de az, hogy kik
voltak ők, kihez tartoztak, illetve hogyan kerültek oda nem derült ki. Azt eset után arcpirító



módon még a mi aktivistánk ellen indítottak eljárást garázdaság címszó alatt, a plakátrongáló

vandálokat pedig elengedték.

Mindezekből arra lehet következtetni, hogy a két fegyveres szervezetten kísérte a
plakátrongálókat, és amikor a lebukás veszélye fenyegette őket, akkor gyorsan védelmükre

keltek.

Kérdezem tehát a Belügyminiszter urat:

1. Hogyan történhet meg egy jogállamban, hogy fideszes plakátrongálókat fegyveres

emberek védenek?

2. Ön szerint elképzelhető, hogy valóban valamely fegyveres rendvédelmi szervhez
tartoztak az aktivistáinkra támadó személyek?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2018. július 13.

Tisztelettel, /-~C-----
dr. Staudt Gábor
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